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PS 2021/10 Merknad til innkalling  

 
Leder levekår Ann H. Johansen (AP): Møtet skulle egentlig vært på torsdag, men måtte flyttes på 
grunn av møtekollisjoner med TPN og formannskap. 

 
 
 
 
 
 
 

PS 2021/11 Merknad til saksliste 
 
            

          Ingen merknader 
 
 

Spørsmål som ønsker svar på fra administrasjonen: 
 
Orinta Kersnauskaite (SV): Hvorfor er ikke kompetansesenteret med i dette møtet? Vet det var 
oppe i formannskapet. 

 
Leder levekår Ann H. Johansen: Legedekning i ytterdistriktet, 17 mai. 

 
 
 
 
 
 
 

PS 2021/12 Revidert møteplan 2021 
 

Vedtak i Levekårsutvalget - 20.04.2021 
 
 

 
Ny møteplan for Levekår 
18. februar Kl. 11:00 
20. april Kl. 16:15 
10. juni Kl. 11:00 
9. september Kl. 11:00 
21. oktober Kl. 11:00 
11. november Kl. 11:00 
 
 
Enstemmig vedtatt 



Behandling i  Levekårsutvalget- 20.04.2021 
 

Leder levekår Ann H. Johansen (AP): foresslår nye datoer for Levekårsmøtene; 21. 
oktober i stede for 14 oktober og 11. November i stede for 25 november. 

 
 
 
 
 
 

RS 2021/3 Årsmelding 2020 for pasient- og brukerombudet, kontor Hammerfest 
 

 
Tatt til orientering 

 
 
 
 
 
 
 

RS 2021/4 Årsmelding RSK Vest Finnmark 2020 
 

 
 

Oppvekstleder:  

Redegjør for hva RSK er.  

 

Tatt til orientering 

 
 
 
  



 
 

RS 2021/5 Referatsak 
 

 
Leder levekår Ann H. Johansen (AP): Spørsmål ang frivillighetssentralen, barnehagen i Bergsfjord, 
hva skjer med den?  Sak fra FAU i barnehagen 
Helse - sykepleiere, helsearbeidere. frustrasjon. Hvem leder og hvem leder ikke. Hvordan er 
organisasjonskartet? Ønsker en orientering. 

 
Oppvekstleder: Ikke hatt kapasitet til skriftlig informajson. Skjer en del gjennom Absolutt Nord. Siste 
møtet er til våren, da får vi to saker til levekår og kommunestyret. Vi skal ha møte med Alta VGS, for å 
se hvordan digitaliseringen gjøres der. Vi får assistanse fra Alta VGS, fra IT-lærer, lærerspesialist i 
digitale undervisningsplattformer og lærer med erfaring fra nettundervisning. Oppvekstleder, ordfører 
og administrasjonssjefen skal være med på møtet i Alta. 
Ikke ferdig å se på bemanning i skolen. Ikke noe utlyst, men en midlertid ansatt. Blir en stilling mindre 
til neste år på Høgtun skole. Den saken tar vi videre når vi er helt ferdig. 
 
Barnehagen i Øksfjord- Store bemanningsutfordringer. Får nei fra bemanningsbyrå. Må ty til 
midlertidige løsninger, spesielt pga influensa forrige uke. Må se på hvordan bemanningen må være fra 
høsten av, det blir prioritert etter 1.mai. 
Vi må bare ta en dag om gangen. Har prøvd å få bemanning gjennom bemanningsbyrå i Tromsø. I mai 
kommer det en utdannet ped.leder tilbake fra fødsels permisjon. En ped.leder er under utdanning. 
Skal forsøke å ha et møte neste uke med FAU, prøver å ha en nær dialog. Utfordrendre å få tak i 
pedagogisk personale. 

 
17 mai. må avklares med beredskapsgruppen hvordan type 17 mai vi kan ha. Kan ikke bestemmes for 
tidlig på grunn av at vi ikke vet hvilke nasjonale regler som kommer enda. 

 
Barnehage Bergsfjord: 3 barn, ene barnet er ikke i Norge. Lokaler – avventer avklaring når det gjelder 
lokaler. Det vi jobber med nå etter henvendelse fra helsesykepleier er tilbud om språkutvikling og 
sosialisering med andre barn, i skolen. 

 
 

Administrasjonssjefen: Kompetansesenteret, vedtatt i budsjett at det skal bygges. 120 millioner. Skal 
realitetsbehandles. Vedtatt og ligger i investeringsbudsjettet. Vi får se hvordan saken vi har framme blir 
godtatt, mulig saken må trekkes fordi politikerne ikke har tenkt helt slik - de ønsker mer penger. 
Rambøll i Alta er på prosjektet. 
Administrasjonssjefen utreder for byggeprosessene, forklarer hvilke muligheter man har og kostnader 
knyttet opp mot disse. 

 
Orinta Kersnauskaite (SV): Spørsmål i forhold til bilder fra kontroll fra skolen. Har vi noen plan B 
for skolebygget? 
 
Administrasjonssjefen: Aldri vært diskutert å pusse opp skolen eller hva dette koster. Brakkeby er en 
mulighet. Kan også kjøre elevene til Alta på svømming. Skolebygget slik det står i dag er et dårlig bygg. 
Politikerne har pengene tilgjengelig om de ønsker å bygge kompetansesenteret. 

 
Administrasjonssjefen: Legekontor i distrikt. Vaksinert totalt alle sammen. Torsdag vaksineres folk 
fra  Øksfjord. 
 
Leder levekår Ann H. Johansen (AP): Sett en plass at det ikke er kontordager på lege i 
distriktene. Turid B. Grønbech (U): Jo det har vært, og skal være. 
 
Hanne M. Nyheim (SP): Ja det har vært noen, men få etter jul. Vært mange kanselleringer. En 
av grunnene at det har vært få pasienter. Dette er et dårlig grunnlag for avlysning. 
 
Administrasjonssjefen: Kan skjønne prioriteringene om det er svært få pasienter og det ikke er 
stort behov. Legene er i kontakt med alle innbyggerne. Ny lege fra Hasvik begynte i går. 
 
Leder levekår Ann H. Johansen (AP): Hvordan er situasjonen i helse? 
 



Administrasjonssjef: Camilla Børstad er lederen for alle. Frank er leder for fysio, ergo o.l. 
 
Leder for Levekår Ann H. Johansen (AP): Bedt de som ikke er fornøyde skal sende inn et 
skriv ang situasjonen. Ingen av søkerne på sykepleierstillingene tok jobben. 
 
Administrasjonssjef: Skjønner at sykepleierne er frustrerte. At politikerene valgte å fjerne helse og 
omsorgsleder midt under en pandemi, er uforståelig. Dette gjorde politikerne enda Agenda Kaupang 
anbefalte at den stillingen skulle bestå.  Ikke forsvarlig vedtak. 
 
Kim Pedersen (AP): Man må jo spørre seg hva man ønsker med å 
gjøre et slik vedtak. 
 
 Administrasjonssjefen: Foreslår å tegne foreslått nytt 
organisasjonskart. 
 
Kim Pedersen (AP): Prosjekt med Agenda Kaupang, vil vel også 
gå gjennom helse?  
 
Administrasjonssjefen: Ja. Å de vil få fram at det ikke er lurt å 
fjerne leder for helse.  
 
Torill Martinsen (H): Har ikke utlysning med høyere lønn og 
ekstra ferie virket i forhold til sykepleieransettelser? 
 
Administrasjonssjefen: Var 5 søkere, men ingen tok jobbene. 
 
Hanne Nyheim (SP): Agenda kaupang har også sakt med klare ord at de ikke anbefaler 
kompetansesenter.  
 
Administrasjonssjefen: Redegjør ang «Kan en lege ledes. Nei en lege kan ikke ledes» 
forskningsprosjekt gjennom KS.  
 
Kim Pedersen (AP): Tror ikke vi vil spare noe på det nye forslaget på organisasonskartet. 
 
Administrasjonssjefen: Ble brukt 8 millioner på sykefravær i fjor. Avdelingsleder har redusert 
korttids sykefravær med 50 %  
 
Torill Martinsen (H): Liker tankegangen her. Får fagansvarlige som får ansvar for sine fagfelt. Gir 
ansvar. 
 
Administrasjonssjefen: Noe utfordrende i forhold til forståelse på arbeidstakersiden. 
 
Leder levekår Ann H. Johansen (AP): Nye ting er skremmende. Vet ikke om ting funker før man har 
prøvd det. 
 
Administrasjonssjefen: Redd for at overbelastning/for lange arbeidsdager skal slite ut 
bemanning, og at vi får frafall. Vi må tenke på   helsen til folk. 
 
Kim Pedersen (AP): Ikke imot omorganisering. Er i mot at man går om alle prosesser. Ikke bra for 
noen. Holdt på å rasere alt det vedtaket som ble gjort i kommunestyret.  
 
Administrasjonssjefen: Politikerne bør se seg selv på sist kommunestyremøte. Man prøver å bygge 
opp, men alt rives ned  igjen under ett kommunestyremøte.  
Kan spare ca 500 000 på den nye ordningen (organisasjonskartet). 
 
Torill Martinsen (H): Tror den faglige delen 
vil styrke helse.  
 
Administrasjonssjefen: Legekontoret styrer 
det meste selv. 
 
Leder levekår Ann H. Johansen (AP): Du sier Frank at du ikke når over møtene, har 



du ikke en assisterende rådmann?  
 
Administrasonssjefen: Jo Camilla Hansen, men hun har det like travelt. 
 
Leder levekår Ann H. Johansen (AP): Må være noen som møter opp, slik at folk føler seg ivaretatt. 
 
Administrasjonssjefen: Vi må beholde de vi har nå, avdelingsleder er vi avhengig av. Det blir krise å 
miste enda en leder i helse. 

 
Administrasjonssjefen: Redegjør for situasjon i administrasjon. Stor «turnover» på drift. Flere 
oppsigelser på rådhuset. Holder  på med ansettelsesprosesser. 
 
Leder levekår Ann H. Johansen (AP): Vi må gjøre det beste ut 
av det vi har, og håpe dette går bra.  
 
Administrasjonssjefen: Redegjør for glasshus og terasse på 
helse. 
 
Leder levekår Ann H. Johansen: Ingen som vet noe, så bra om dette tas tak i 

 
Kim Pedersen (AP): Hva skjer med dagsturhyttene? 
 
Administrasjonssjefen: Anbudet går ut nå snart, da vet vi mer. 

 

Torill Martinsen (H): Glemte å spørre Elin i forhold til personalmangel i barnehagen. Har det vært 
vurdert lønnskompensasjon som et virkemiddel? Assistenter med lang fartstid og mange års erfaring og 
som «kvier» seg for kompetanseheving fordi de er redd for å tape lønn. Hvordan stillet administrasjon seg 
til det? 
Kan det være en ide å heve kompetansen hos assistentene og heve lønna i barnehagen? 

 
 
Oppvekstleder: Utlyse stillinger med krav om å ta utdanning. 
 
Torill Martinsen (H): Viktig å sette noen krav til de som skal være i barnehagen. Noe må gjøres. 
 
Leder levekår Ann H. Johansen (AP): Tidligere oppvekstleder har sagt at ped.ledere og styrer har 
fått hevet lønn tidligere da det var nødvendig.  
 
Oppvekstleder: Vi skal ha dialog med FAU. Vi skal se på mulighetene, både lønn og andre 
løsninger. 
 
Leder levekår Ann H. Johansen (AP): FAU har sagt de ikke har fått svar på mail tidligere. Dette bør tas 
tak i. 

 
 
 
 
 
 
           RS 2021/6 Orientering/Eventuelt 
 
 
           Turid B Grønbech (U): Utfordrende med digitale møter, ønsker fysiske møter. 
 

Leder for levekår Ann H. Johansen: Ja møtene skal være fysiske. Nå ble det gjennom team for 
dere siden båten ikke gikk. Selv om vi planlegger at alle møtene skal være fysiske, så kan det 
komme unntak.  
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